



LIFESAVING SOCIETY®
SOCIÉTÉ DE SAUVETAGE
The Lifeguarding Experts
Les experts en surveillance aquatique

Lifesaving World Championships 2022 (LWC 2022) Riccione, Italy
Championnats Du Monde De Sauvetage 2022 (LWC 2002) Riccione, Italie

COMMUNIQUE

28 July 2022

Lifesaving Society Canada is pleased to announce the National Team Members, Open (16 years and older) and Youth (15 to 18 years), who will be representing Canada and competing the 27 September – 2 October at the Lifesaving World Championships 2022 (LWC 2002) in Riccione, Italy.

YOUTH GIRLS

Jie-Lynn Barrett, Ontario
Chloe Chen, Ontario
Aurora Jacobi, Ontario
Lydianna O'Neil, Alberta
Ellie Schlotzhauer, Ontario
Kayla Vogel, Alberta

OPEN WOMEN

Coralie Dion, Quebec
Claudine Courteau-Godmaire, Quebec
Meadow Liversuch, Alberta
Dallas Walker-Milan, Alberta
Nancy Morrow, Alberta
Christine Ryan, New Brunswick

YOUTH BOYS

Eithan Alpaugh, Ontario
Marc-Antoine Bernier, Quebec
William Allaway-Brager, Alberta
Ethan Mark, Ontario
Kevin Williamson, Quebec
Ethan Verbaas, Alberta

OPEN MEN

Jude Dean, Nova Scotia
Jesse Elf, Ontario
Ahad Sadri Esfanjani, Ontario
Charles Girouard, Quebec
Justin Huynh, Ontario
James Williamson, Quebec

A Canadian delegation of 6 management and support team volunteers, 14 technical officials, masters competitors, 1 ILS board delegate, and numerous family and friends will be participating throughout the LWC 2022.

The Lifesaving Society – Canada's lifeguarding expert – has been saving lives in Canada for 100 years through its training programs, Water Smart® drowning prevention campaign, and safety management services. Over 1,200,000 Canadians participate annually in the Society's swimming, lifesaving, lifeguard and leadership programs. Lifesaving sport is the only sport that has been developed based on humanitarian principles. The Society is the governing body for lifesaving sport – a sport recognized by the IOC and the Commonwealth Games Federation.



LIFESAVING SOCIETY®
SOCIÉTÉ DE SAUVETAGE

The Lifeguarding Experts
Les experts en surveillance aquatique

Lifesaving World Championships 2022 (LWC 2022) Riccione, Italy
Championnats Du Monde De Sauvetage 2022 (LWC 2002) Riccione, Italie

COMMUNIQUÉ

28 juillet 2022

La Société de sauvetage Canada est heureuse d'annoncer les membres de l'équipe nationale (16 ans et plus) et de l'équipe nationale junior (15 à 18 ans), qui représenteront le Canada et participeront du 27 septembre au 2 octobre aux Championnats du monde de sauvetage 2022 (LWC 2002) à Riccione, en Italie.

Juniors FILLES

Jie-Lynn Barrett (Ontario)
Chloe Chen (Ontario)
Aurora Jacobi (Ontario)
Lydianna O'Neil (Alberta)
Ellie Schlotzhauer (Ontario)
Kayla Vogel (Alberta)

Juniors GARÇONS

Eithan Alpaugh (Ontario)
Marc-Antoine Bernier (Québec)
William Allaway-Brager (Alberta)
Ethan Mark (Ontario)
Kevin Williamson (Québec)
Ethan Verbaas (Alberta)

FEMMES

Coralie Dion (Québec)
Claudine Courteau-Godmaire (Québec)
Meadow Liversuch (Alberta)
Dallas Walker-Milan (Alberta)
Nancy Morrow (Alberta)
Christine Ryan Nouveau-Brunswick

HOMMES

Jude Dean (Nouvelle-Écosse)
Jesse Elf (Ontario)
Ahad Sadri Esfanjani (Ontario)
Charles Girouard (Québec)
Justin Huynh (Ontario)
James Williamson (Québec)

Une délégation canadienne de 6 bénévoles de l'équipe de gestion et de soutien, 14 officiels techniques, des compétiteurs maîtres, 1 délégué du conseil d'administration de l'ILS et de nombreux membres des familles et amis participeront tout au long des LWC 2022.

La Société de sauvetage, expert en surveillance aquatique au Canada, sauve des vies au Canada depuis plus de 100 ans grâce à ses programmes de formation, à sa campagne de prévention de la noyade AquaBon^{MD} et à ses services de gestion de la sécurité. Plus de 1 200 000 Canadiens participent chaque année aux programmes de formation en natation, en sauvetage, en surveillance aquatique et en leadership. Le sauvetage sportif est le seul sport qui a été développé sur la base de principes humanitaires. La Société est l'organe directeur du sport de sauvetage, un sport reconnu par le CIO et la Fédération des Jeux du Commonwealth.